2018中国国际造纸科技展览会及会议

2018 China International Paper Technology Exhibition and Conference

由中国造纸协会、中国造纸学会和中国制浆造纸研究院有限公司共同主办,中国造纸杂志社承办的"2018中国国际造纸科技展览会及会议"将于2018年8月29一31日在上海世博展览馆举办。往届展览会均汇集了众多国内外造纸装备制造、造纸化学品及与造纸相关知名企业参展。同期举办2018中国国际造纸创新发展论坛和2018国际造纸技术报告会,以及相关技术交流、研讨活动,以丰富展会活动内容,创建行业技术盛会。

2018中国国际造纸科技展览会组委会将继续秉承国际纸展多年来的规模大、专业性强、观众对口、研讨会水准高及实用性强等特点,力争将国际造纸科技展览会打造成真正为参展商和观众提供交流平台的行业盛会。目前展览会的招展工作正在顺利进行,浙江华章、四川高达、福建轻机、郑州运达、山东信和、广东诚铭、郑州磊展、淄博泰鼎、四川环龙、沙市轻机、上海轻良、河南大指、济南瑞联、凯登约翰逊、传化华洋、绵阳同成、伊视拉、斯普瑞等多家造纸行业有影响力的国内外公司均已参展,芬兰仍将以国家展团的形式参展。

考虑到在历届展会的国外参观者中,有众多是纸品、纸浆采购商,为了促进国际各方的交流与合作,顺应国家"一带一路"战略,本届展览会还将在展馆内特设"纸品、浆样展示区",并安排专人在展示区搜集来访客户的采购意向并反馈给参加纸品、浆样

2018 China International Paper Technology Exhibition and Conference (CIPTE) will be held on August 29-31st, 2018 in Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center, Shanghai, China. CIPTE is organized by China Paper Association, China Technical Association of Paper Industry, and China National Pulp and Paper Research Institute Co., Ltd., co-organized by China Pulp and Paper Magazines Publisher. The previous CIPTE attracted many domestic and foreign pulping and papermaking equipment manufacturers, papermaking chemicals and paper related well-known enterprises to exhibit. During 2018 CIPTE, 2018 China International Paper Innovation and Development Forum, 2018 International Paper Technical Conference as well as relative technical seminars will be held to enrich the exhibition activities. The series of strong thematic activities during 2018 CIPTE will make the exhibition become a real professional event.

In 2018 CIPTE, organizing committee will continue to keep the characteristics of large scale, strong professional, professional audience, high-quality seminars and practical, strive to create an industry event which providing communication platform for exhibitors and visitors. At present, many leading enterprises in paper industry such as Zhejiang Huazhang, Sichuang Gaoda, Fujian Light Industry, Zhengzhou Yunda, Shandong Xinhe, Guangdong Chengming, Zhengzhou Leizhan, Zibo Taiding. Sichuan Vanov, Shashi Light Industry Machinery, Shanghai Qingliang, Henan Dazhi, Ji'nan Richlink, Kadant Johnson, Transfar Chemicals, Mianyang TOC, ISRA VISION, Spraying Systems and so on and Finnish pavilion have attended the exhibition.

In order to promote exchange and cooperation among international parties and follow "the Belt and the Road" strategy proposed by China Government, "Pulp and Paper Products Display Area" will be set in 2018 CIPTE, which will meet the paper products purchasing demand of many visitors, and also will become the best platform for papermaking producers to promote new products

将于8月29—31日在上海举办

(2018 CIPTE) Will Be Held in August 2018 in Shanghai

展示的企业。这将是造纸企业推介新品、传播品牌的上佳平台,将最大限度地增进制浆造纸企业、纸浆及纸品贸易商与国内外包装印刷企业间的交流与合作,欢迎纸浆企业、造纸企业提供样品。

展览会相关信息如下:

一、时间

展览时间: 2018年8月29-31日

二、地点

展览地点:上海世博展览馆

三、展览内容

制浆造纸机械设备、零部件、辅助器材、自动化设备及仪器仪表,各类商品纸浆、纸及纸板(特设纸品展示区);废纸及废纸利用技术、设备等,造纸化学品;环保及综合利用新技术及设备,特种纸原料及设备;包装材料及生产设备。

四、组委会联系方式

地 址:北京市朝阳区望京启阳路4号中轻大厦606室(100102)

and spread their brands. It will maximize the exchange and communication among pulp and paper manufacturers, pulp and paper products traders, and home and abroad packaging and printing enterprises.

Related matters are notified as follows:

1. Date

Exhibition Time: August 29-31st, 2018

2. Venue

Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center

3. Exhibition Contents

Pulping and papermaking mechanical equipment, components, accessories, automation equipment and instruments; All kinds of commercial pulp, paper and boards (Pulp and Paper Products Display Area); Recycled paper and recycled paper-using technologies and equipment, etc.; Papermaking chemicals; New technologies and equipment for environmental protection and comprehensive application; Raw materials and equipment for specialty paper; Packaging materials and production equipment.

4. Contact Information

Address: Room 606, ZhongQingDaSha, No.4 Qiyang Road Wangjing, Chaoyang District, Beijing, China

Post Code: 100102

联系人/Contacts



张景雯Zhang Jingwen+86-10-6477816713521035679QQ: 810158510龚 凌 Gong Ling+86-10-6477816613520123792QQ: 757159546金合意Jin Heyi+86-10-6477816813581723915QQ: 1004915965梁 川Liang Chuan+86-10-6477815713521808647

E-mail: zhilinzhan@sina.com

Http://www.chinapaperexhibition.com